
敬啓者： 

2025-2027年度校友會幹事會選舉結果通告 

　   校友會2025-2027年度幹事會選舉已於2025年5月23日順利舉行，並圓滿結束。我們

非常高興地宣布，新一屆校友幹事會成員已成功當選！以下為新一屆校友幹事會成員

名單： 

新一屆校友幹事會成員名單(畢業年份)： 
 

●​ 主席：孫家恒(2024) 
●​ 內務副主席：趙思齊(2025) 
●​ 外務副主席：吳凱琳(2025) 
●​ 財政：蔡彬妮(2025) 
●​ 文書：梁希倫(2025) 
●​ 宣傳：曾曉文(2010)  
●​ 康樂：麥凱琪(2004)  蔡沛緣(2025) 

 

       在此恭賀以上校友成功當選，並衷心感謝他們願意承擔此責任，為校友會及母校的

發展作出貢獻。我們相信新一屆幹事會將繼續秉承校友會的宗旨，促進校友之間的聯繫

，並支持母校的發展。 

       如任何校友對選舉結果有異議，請於2025年5月26日至6月2日期間，透過書面形式

向校友會提出上訴。上訴內容需清楚列明異議的原因及理據，並指出候選人是否存在違

反校友會會章或道德操守的情況，否則上訴將不予受理。 

 

 

       此致 

全體校友會會員 

校友會顧問老師 

彭志榮謹啟 

2025年5月26日 

 

 



 May 26, 2025 

Dear Alumni, 

Announcement of the Alumni Association Committee Election Results 
(2025–2027) 

The election for the Alumni Association Committee (2025–2027) was successfully 
held on May 23, 2025, and has concluded smoothly. We are pleased to announce 
that the new Alumni Committee members have been elected. The list of the new 
Alumni Association Committee members is as follows: 

The list of the new Alumni Association Committee Members (Year of 
Graduation): 

●​ Chairperson: Suen Ka Hang (2024) 
●​ Vice Chairperson (Internal Affairs): Chiu Sze Chai (2025) 
●​ Vice Chairperson (External Affairs): Ng Hoi Lam (2025) 
●​ Treasurer: Tsoi Pan Ni (2025) 
●​ Secretary: Liang Xi-Lun (2025) 
●​ Publicity: Tsang Hio-Man (2010) 
●​ Recreation Officers: Mak Hoi-Ki (2004), Choi Pui-Yuen (2025) 

We extend our heartfelt congratulations to the above alumni on their successful 
election and sincerely thank them for their willingness to take on these 
responsibilities. Their dedication will undoubtedly contribute to the continued 
development of both the Alumni Association and our alma mater. We are confident 
that the new Executive Committee will uphold the mission of the Association, 
strengthen the bonds among alumni, and support the growth of our school. 

If any alumni have objections regarding the election results, please submit a written 
appeal to the Alumni Association between May 26 and June 2, 2025. The appeal 
must clearly state the reasons and grounds for the objection, as well as specify 
whether any candidate violated the Association’s constitution or ethical standards. 
Appeals that do not meet these requirements will not be accepted. 

 

Yours sincerely,​
 Mr. Pang Chi Wing​

 Alumni Association Advisor​
 

 


